

D13-74
N°

C/MINSANTE/SG/DLMEP

Yaoundé, le 15 MARS 2020

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

A la suite de la notification de deux nouveaux cas confirmés du covid-19, importés d'Europe, le Ministre de la Santé Publique invite les passagers des vols air France n°AF900 et SN Brussels n°371, arrivés à l'aéroport international de Yaoundé Nsimalen, le 07 mars 2020 à 20h45 et le 14 mars 2020 à 21h, à bien vouloir se signaler de toute urgence au 1510 ou aux numéros de téléphone ci-après :

-677897644

-677900157

-677847093

Il les invite par ailleurs à se mettre en quarantaine pendant 14 jours et à limiter les contacts avec leurs proches.



Dr. Mameouda Malachio

D13-74

No. _____/MINSANTE/CAB

Yaounde 15 MARS 2020

RADIO-PRESS RELEASE

Following the notification of two new confirmed cases of COVID-19, imported from Europe, the Minister of Public Health hereby invites passengers of Air France Flight No.AF900 and SN Brussels Flight No.371 that landed at Yaounde Nsimalen International Airport on 07 March 2020 at 20:45 and 14 March 2020 at 21:00, to urgently call 1510 or the following telephone numbers:

- 677897644
- 677900157
- 677847093

He also invites them to quarantine themselves for 14 days and to limit contact with their loved ones.


Dr. Manuella Malachio